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PROTOKÓŁ Nr XXVI.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 18 listopada 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 15 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych :Pana Prezydenta Dariusza 

Lesickiego, Panią Lidię Gryko Z-cę Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Panią 

Małgorzatę Maśko-Horyza Kierownika Biura Planowania Przestrzennego, Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Pana Tomasza Sroczyńskiego, Pana Leszka Klima Dyrektora KZG, Przewodniczącego Zarządu 

Mariusza Zalewskiego, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów sołtysów, 

Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Porannej 

Rosy) – druk nr 222, 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 

nieruchomości – druk nr 223, 

3) w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-Krańcowa) – druk nr 224, 

4) rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części Lubuskiego Parku Przemysłowo - 

Technologicznego w Zielonej Górze – druk nr 225, 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części Lubuskiego parku 

Przemysłowo - Technologicznego w Zielonej Górze – druk nr 226, 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych – druk nr 227, 

7) utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Zielonej Górze – druk nr 228, 

8) w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2017 – druk nr 229, 

9) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji opracowanie pn. ”Plan gospodarki 

niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020” – druk nr 230. 
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Jednocześnie proszę o wyrażenie zgody, aby ppkt 6 i 7 omówić jako ppkt 1 i 2, ponieważ Pan 

Prezydent Lesicki ma jeszcze dzisiaj spotkanie. 

 

Przewodniczący Zarządu dodał, że wszystkie te projekty tych uchwał były już dzisiaj omówione na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. 

  

Przewodniczący Rady spytał, czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

 

Przedstawione projekty uchwał zostały przyjęte do porządku obrad jednogłośnie wraz z prośbą o 

zamianę ppkt.6 i 7. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół z przebiegu ostatniej Sesji został przyjęty przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

4. Podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że zgodnie z przyjętym porządkiem obrad pierwszy projekt 

uchwały dotyczy rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części Lubuskiego Parku Przemysłowo- 

Technologicznego w Zielonej Górze – druk nr 225. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji przez Panią Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Małgorzatę Maśko-

Horyzę i uzyskał opinię pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.213.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że drugi projekt uchwały dotyczy miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części Lubuskiego Parku Przemysłowo- 

Technologicznego w Zielone Górze – druk nr 226. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był też omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji przez Panią Kierownik i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.214.2016. 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru opłaty targowej- druk nr 220. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji przez Naczelnika Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Pana Stanisława 

Szczepaniaka i uzyskał opinię pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 



4 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.215.2016. 

 

2) 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego – 

druk nr 221. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że ten projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji, również przez Pana Szczepaniaka i też uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.216.2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Porannej Rosy) – druk nr 222. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji gdzie uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.217.2016 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 

nieruchomości – druk nr 223. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.218.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy nadania nazwy ulicy 

w Zielonej Górze (ul. Łężyca- Krańcowa) – druk nr 224. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.219.2016. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wzorów formularzy podatkowych – druk nr 227 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.220.2016. 
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9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Zielonej Górze – druk nr 228. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.221.2016. 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2017– druk nr 229. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji Przez Panią Pełnomocnik Renatę Teodorczyk, gdzie uzyskał opinie pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Po rozdaniu radnym ulotki dotyczącej pomocy dzieciom urodzonym przez matki spożywajcie alkohol w 

okresie ciąży  

Radny Krzysztof Wołczyński spytał, co oznacza zamieszczony w ulotce skrót FASD, ale nikt nie potrafił 

wyjaśnić z osób uczestniczących w Sesji i prosił, aby przy wydawaniu kolejnych ulotek używać jasnych 

określeń lub opisu skrótów. 

 

Pani Teodorczyk odpowiedział, że jest to program poświecony pomocy dzieciom urodzonym przez 

matki spożywające alkohol w o okresie ciąży. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVI.222.2016. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn. :Plan Gospodarki niskoemisyjnej dla miasta 

Zielona Góra na lata 2014-2020 – druk nr 230. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji Przez Panią Urszulę Podgajną i uzyskał pozytywną opinię Komisji.. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński- powiedział, że w Planie Gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Zielona 

Góra na lata 2014-2020 druk nr 230 nadal nie ma zapisu ani planu odnośnie funduszu na 

dofinansowanie źródeł energii odnawialnej typu pompy ciepła czy tez fotowoltaika dla osób fizycznych. 

Krzysztof Wołczyński prosił, aby odpowiednie Departamenty Urzędu Miasta podjęły stosowne działania 

mające na celu stworzenie programu wspierającego źródła energii odnawialnej dla mieszkańców 

Zielonej Góry. Krzysztof Wołczyński podkreśli, iż najbliższa perspektywa pozyskania środków unijnych 

to ostatnia tak szansa na wykorzystanie funduszy zewnętrznych. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta przy 3 głosach wstrzymujących się – uchwała Nr XXVI.223.2016. 
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5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie, dodając że 

odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na ostatniej Sesji zostały radnym udzielone. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że w związku z tym że na posiedzeniu Komisji nie otrzymał 

wyczerpującej odpowiedzi na pytanie na jakiej podstawie rozszerzono zakres budowy ścieżek 

rowerowych w Drzonkowie w głosowanej dzisiaj Uchwale Nr XXVI.223. 2016. 

prosi: o wyjaśnienie na czyj wniosek rozszerzony został zakres budowy ścieżek rowerowych w 

Drzonkowie, wprowadzony do dzisiejszej Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odpowiedział, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński oświadczył, że w tej sprawie złoży interpelację na piśmie. 

 

Więcej Interpelacji nie zgłoszono. 

 

6.Sprawy różne. 

 

1/ 

Sołtys wsi Zawada Jan Smoter stwierdził, że jak dotychczas z obiecanych środków bonusowych w 

Zawadzie nie zrobiono jeszcze nic, pomimo że jest na niektóre zadania są wykonane dokumentacje 

obawiam się, że miną 4 lata, być może zmieni się władza i nic nie będzie zrobione. Proszę aby tą 

sprawę się zająć. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że niektóre sołectwa bardzo dobrze sobie radzą z 

realizację zadań, mam tu na myśli np. w Stary Kisielin, gdzie Pani sołtys bardzo dba o realizację zadań. 

 

Sołtys wsi Zawada oświadczył, że te słowa bardzo go zabolały, czy znaczy to że jestem złym sołtysem. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie miał tego na myśli. 

 

Sołtys wsi Sucha Ireneusz Rypson poprosił, aby w przyszłorocznych zebraniach wiejskich uczestniczyli 

przedstawiciele miasta szczególnie Departamentu Inwestycji i Zarządzania Drogami. Po co każe nam 

się pisać pisma do Dzielnicy, skoro o wszystkim decydują na Podgórnej.  

 

Sołtys wsi Jany Monika Turzańska poprosiła o wsparcie, właściciel szrotu w Janach tak zastawia 

widoczność, że trudno wyjechać, na ustne uwagi na dzień, dwa usuwa samochody, po czym sytuacja 

wraca z znowu samochody blokują widoczność . 

 

Sołtys wsi Ochla Aleksander Kosowicz, spytał czy Rady Sołeckie nie powinny opiniować nazw ulic, 

kiedyś tak było i było to bardzo dobre rozwiązanie. 

 

Przewodniczący Zarządu oświadczył, że za czasów Gminy tak było, teraz Rada Miasta powołała 

specjalną Komisję i to ta Komisja nadaje nazwy ulic. 

Ponadto Przewodniczący Zarządu, przypomniał, że do dnia 9 stycznia można składać wnioski o 

dofinansowanie utylizacji azbestu. 

Kolejna sprawa to projekt uchwały w sprawie utrzymania czystości, proszę aby przed Sesją grudniową 

radni zapoznali się z jego treścią i ewentualne uwagi zgłosili do dnie 2 grudnia. 
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W związku z tym, ze trwają konsultacje na temat Regulaminu proponuję aby radni się spotkali i 

wymienili ewentualne uwagi. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zaproponował termin spotkania roboczego na dzień 30 listopada na 

godz. 15.00, na ten też dzień zaproponował spotkanie przedstawicieli korporacji taksówkowych na 

temat rozsrożenia strefy miejskiej TAXI, to spotkanie odbyło by się o godz. 14.00. 

 

 

 

Radni przyjęli propozycje Przewodniczącego Rady Dzielnicy. 

 Na tym o godz. 14. 55 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołowała         Sekretarz Obrad     Przewodniczący 

          Rady Dzielnicy  

……………           ………………….           …………………… 

Ewa Fogiel        Marek Karwacki     Zenon Rabęda 

 

 


